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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 2. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 18. srpnja (utorak) 2017. godine, s početkom u 18.05 sati, u Gradskoj vijećnici u 

Korčuli.  

Sjednici je predsjedao Marko Skokandić – predsjednik Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradio je Srđan Mrše, v.d. pročelnika Upravnog odjel za opće poslove i mjesnu 

samoupravu.  

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Ostali nazočni: Andrija Fabris – gradonačelnik, Ivan Šale – zamjenik gradonačelnika, Mirjana Burtica 

Žuvela, v.d. pročelnice UO za upravljanje Gradskom imovinom, gospodarstvo i turizam, Bernarda Tomić, 

v.d. pročelnika UO za proračun i financije, i Srđan Mrše,  v.d. pročelnika. 

Utvrđen je (početni) kvorum od 14 vijećnika. Od početka nije nazočio vijećnik Ivan Lipanović.  

 

AKTUALNI SAT 

Marija Drušković pita gradonačelnika da li je iznos sredstava za koji se je Grad kratkoročno, na godinu dana, 

zadužio za kupnju ex  hotela Mediteran u Račišću u potpunosti vraćen i što se je do sada poduzeto i koji su 

daljnji koraci vezane uz tu nekretninu.  

Gradonačelnik u odgovoru navodi da se je Grad u 4. mjesecu prošle godine kratkoročno zadužio na 1,816 

milijun kuna za kupovinu (ex hotela Mediteran) po odluci ovog GV i da je Grad uspješno vratio u 4. mjesecu 

sve rate za to kratkoročno zaduženje. Navodi ad se je razgovaralo s MO i sadašnjim zakupcem  koji 

naslijeđen od bivšeg vlasnika, te mora reći da su njegova dugovanja prema Gradu iz drugih osnova uspjeli 

prije dva dana riješiti i dogovorili smo se da odradi još ovu sezonu, koji je u lošem stanju, a nakon ove 

sezone smo spremi uzeti, odnosno preuzeti upravljanje s tim objektom, znači naći novog strateškog partnera, 

u suradnji s MO i potrebama mjesta koje su ovdje na GV definirane, znači da objekt u prizemlju ostane u 

društvenoj  funkciji, znači nekakve priredbe, javna događanja koja su važna za mjesto, a da u ovom drugom 

dijelu, napravimo, ono što je bila i namjera kada se je 1974. krenulo u rekonstrukciju, da se ponudi jedan 

dodatan sadržaj u turističkom smislu, koje do tada nije imalo. Nada se da će se uz pomoć strateškog partnera, 

odnosno uz pomoć Grada, a boji se da to Grad neće moći sam urediti, ali ćemo napraviti projekt napravit 

ćemo ono što mi odlučimo, što mi želimo, i ako nađemo partnera koji je sprema i kojem odgovara takva naša 

vizija takvog objekta. Nada se da će se do sljedeće sezone i takav objekat imati...To je jedna velika 

investicija koja je bila donesena na prijašnjem sazivu GV, jednoglasno, i odradili smo je na ponos svima, uz 

jedno kratkoročno zaduženje koje je pričinjavalo, pogotovo u prvim mjesecima ove 2017. godine problem u 

financiranju, odnosno u normalnom funkcioniranja Grada ali na zadovoljstvo svih, to je iza nas, i to je 

prošlo, te ponavlja da se nada da će se uspjeti nakon ove sezone taj objekt urediti da bude na ponos i Gradu i 

na korist svim mještanima Račišća. 

Ivana Klisura Skokandić prije o pitanja navodi da je primijetila da se na dosta mjesta pokraj kontejnera za 

komunalni otpad nekontrolirano odlaže i  krupni otpad, pa pita gradonačelnika da li je moguće i na koji način 

riješiti taj problem. 

Gradonačelnik navodi da, o čemu smo svjedoci, pogotovo u ovih nekoliko zadnjih mjeseci, čim djelatnici 

KTD-a Hober očiste,  to možemo jednostavno nazvati „divlje deponije“ jer po Odluci u komunalnom redu ne 

može se krupni otpad odlagati uz kontejnere za otpad, čim to očiste, ne prođe ni dan a naši sugrađani 

ponovno naprave te „divlje deponije“ pored tih kontejnera, i to stvara ružnu sliku za sve nas pogotovo za 

naše goste. Kada se zna da smo cijelu prošlu godinu imali veliki problem sa krupnim komunalnim otpadom, 

samo smo ovu zimi i pred početak ove sezone pokupili sa tih, odnosno ostavljenih mjesta kraj kontejnera 

preko 400 jogija, da su to naši sugrađani ostavili na to nepredviđena mjesta, a da smo imali dvije akcije 

prikupljanja krupnog komunalnog otpada od strane djelatnika KTD Hobera koje su bile najavljene u 

medijima, onda ne zna što više napraviti... Naši sugrađani očito ne slušaju, očito  ne žele poštivati taj 

komunalni red, i mi ćemo kao Gradska uprava, skupa s KTD–om morati poduzeti nekakve restriktivne mjere 

odnosno početi primjenjivati i kazne koje su predviđene u sadašnjoj Odluci o komunalnom redu, koja je 

istina i zastarjela, ali i poraditi i na donošenje nove odluke gdje će se takvo ponašanje naših sugrađana 

primjereno kažnjavati, tim više što ga čudi, jer, ako sugrađani ne znaju, ponovit će da svi imaju pravo nazvati 

telefon KTD-a Hober, da ako imaju krupni otpad, da dogovore termin, i na njihov kućni prag, ako mogu doći 

s vozilom na prigodno mjesto, će doći pokupiti taj otpad. Misli da se je stvarano to više prešlo sve mjere da 

se naši sugrađani tako ponašaju, i to ne radi netko drugi, to radimo samo sebi, i od kada je gradonačelnik 

ovih dvije i pol godine, ne može dokučiti koji su porivi, koje su želje za takvim ponašanjem, ali još jednom 

ponavlja, KTD Hober ima sredstva i tehnike da može i na poziv da dođe i pokupi krupni komunalni otpad, 
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nije u redu da se stavlja na mjesta koja nisu za to predviđena. Još jednom javno ovim putem preko Radio 

Korčule moli sve naše sugrađane da ne rade više to jer ne radimo smeće nikom drugom nego sami sebi. 

Mirjana Blitvić pita gradonačelnika kada će biti završeni radovi na vodovodnoj mreži u Čari i kada će se 

izvršiti priključci kućanstva i privrednih subjekata na istu. 

Gradonačelnik u odgovoru ističe da su radovi asfaltiranja pri kraju, ima se još na par mjesta gdje se izvode 

radovi, gdje nije bilo cijevi, gdje se spajaju zadnji metri cijevi. Javna rasvjeta koja je postavljena, napravljeni 

su sva postolja, kabliranje je izvršeno, kablovi i cijevi su zakopani. Veći dio je, koliko je danas obaviješten, i 

asfaltiran. To je jedan od većih komunalnih zahvata, kako za Grad Korčulu, tako i za mjesto Čara, jer nakon 

dugi niz godina, od 1986, kada je izašao vodovod u Korčuli, ovo je jedinstvene prilika da ćemo sa vodom 

imati pokriveno sve dijelove našeg Grada, a pogotovo naselje Čara, koje je dugo godina to čekalo, sa jednim 

skupim rješenjem druge vodospreme, godinama  bilo osuđeno na dopremu vode autocisternama. Vezano za 

pitanje kada će svi građani i privredni subjekti na tom predjelu priključeni na vodovodnu mrežu, može reći  

da nažalost, a prema informacijama Vodovoda da je samo zatraženo 8 priključaka, što ga stvarno čudi, jer 

kako je upoznat tamo je predviđeno nekakvih 80-tak priključaka, zato se je išlo u ovu investiciju koja nije 

mala, puno manje od one koja je bila planirana (druga vodosprema). Misli da će to mještani Čare morati 

znati, i ono što je prije rekao, da postoje odluke koje se moraju poštivati i da postoji način kako se nešto 

može graditi, tako isto i sa priključcima za vodu, još ovu godinu se može davati voda za sušna područja koju 

smo odradili preko Ministarstva mora, prometa i infrastrukture da se isplaćuje preko NPKL vodovoda i 

preko naših vatrogasaca, ali već dogodine, svima onima kojima su cijevi došle pred kuću, a ne žele se 

priključiti na vodovodnu mrežu, jednostavno neće imati pravo na dopremu vode autocisternom. Pošto se 

sada čujemo i u Čari, nažalost ne bi volio da se dogodi ono što mu se događa ovih dana, kada je velika suša, 

da ljudi kojima cijevi prolaze pokraj kuće u drugim mjestima nisu se priključili a traže od mene interventno 

da im pošaljem autocisterno, i to jednostavno nije po zakonu, i jednostavno to po uredbi o gospodarenjem 

vodama, odnosno ono čega se NPKL mora držati, to ne dopušta, stoga upozorava sve mještane Čare koji 

imaju sada priliku za priključak na vodovodnu mrežu da to što prije naprave. 

Darko Tarle ističe da su se na igralištu ex ferijalnog počeli zabranjivati da se igraju, i s obzirom da se u tom 

problemu puno govorilo, da smo mi puno uložilo u to igralište, da su oni učinili ono što su učinili bez 

ikakvog dogovora i reda, zaista bi zamolio gradonačelnika, da i mi idemo „đonom“... zaista taj problem 

postoj niz mjeseci, one grade se nisu digle, a bilo je obećano da će se dignuti, imamo problem sa izlaskom 

djece na cestu gdje je GK odlučio da se stavi neka bankina...Zaista bi zamolio gradonačelnika da svim 

mogućim sredstvima reagira i to u roku „odmah“, i ako je potrebno i nekakvom represijom ili nekakvim 

potezima koje mi tamo kao Grad, možemo napraviti. 

Gradonačelnik navodi ad je sito upoznat s ovom novom situacijom da je prije par večeri kada su mladići 

tamo igrali nogomet da su otjerani sa igralište, kao što je cijenjeni vijećnik nekoliko puta postavljao pitane 

„Ferijalnog“. Kada je došla onda ograda, koja na većem dijelu nije sporna, jer vlasništvo se može i mora štiti 

ali ne na šetu drugog i da se drugom pričinjava nekakva šteta, rekao je da su dvije parcele koje se vode kao 

javni putevi kroz „Ferijalni savez“, da smo stupili s njima u kontakt i rekli su nam, da nakon što su stavili 

kapiju, vrata željezna, da će napraviti na zapadnoj strani, nova vrata, da će ograditi igralište da lopte ne idu 

prema njihovom dijelu, i da se naša mladež može koristiti tim igralištem bez ikakvog ograničenja. Vizavi 

toga, zna se da je Grad Korčula puno uložio u taj prostor, u suradnji s GK Sv. Antuna odrađena je javna 

rasvjeta, da je nekoliko puta mijenjanja ogradna mreža, da su golovi naši, i da je podloga ponovno asfaltirana 

ponovno o našem trošku, i misli da je ovakvo nekakvo njihovo ponašanje samovolja tih ljudi koji sada ljetuju 

tamo a da to  nije nekakav odluka Grada Slavonskog Broda koji je vlasnik „Ferijalngo saveza“. Bez obzira 

na sve to, stupio je u kontakt s pročelnicima (Grada S. B.) koji su mu rekli da će ga izvijestiti zašto se je to 

dogodilo. Može ovdje obećati da će učinit sve da što u kraćem roku se riješi pitanje „Ferijalnog saveza“, da 

stupi u kontakt s odgovornim osobama Grada Slavonskog Broda, jer prije izbora  pa i pola godine izbora, g.  

Duspara, koji je bio tada, i sada je gradonačelnik Slavonskog Broda, nije želio o tome raspravljati jer je 

mislio da je to preteško političko pitanje koja je valjda jedna od glasnih tema u SB i nije htio o tome 

raspravljati ali nakon izbora kada se vidi što će biti da se onda sjesti i tražiti konačno rješenje za  prostor 

„Ferijalno saveza“. Učinit će sve da ovaj dogovor koji je bio da se poštuje i da se zaštite uložena sredstva 

Grada Korčule na sportskom terenu „Ferijalnog saveza“ u gradu Korčuli. 

Ante Tvrdeić navodi da je s obzirom pri kraju realizacija programa uređenja nerazvrstanih cesta po gradskim 

kotarima i mjesnim odborima, pita gradonačelnika što je do sada realizirano, koliko je toga ostalo i kada se 

planira završetak preostalog. 

Gradonačelnik u odgovoru navodi da što se tiče Čare, na nju se odnosio veći dio realizacije i utrošeno je veći 

dio sredstva ali se boji da i to neće biti dovoljno jer je odrađeno i više nego je u proračunu MO predviđeno, 

ali će se naći neke mogućnosti da se i to završi. Isto tako je u programu MO Pupnat odrađeno je jedna važna 
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dionica za Bačvu, gdje je proširen put, i gdje je odrađeno ono što s našim sredstvima možemo. Na području 

MO Postrane odrađeno je dosta toga, pogotovo s onom akcijom s kupovinom materijala, misli da su bile 3 ili 

4 takve akcije po 12.000 kn, gdje je Grad Korčula platio materijal, a mještani su sami doradili u 4 akcije, 

betoniranje i uređivanje tog puta. Isto tako smo uredili dio puta u Medvinjaku, gdje je isto tako potrošeno 

nešto više sredstava nego je za to predviđeno, ali uvijek kad se traži tih dodatnih 10-tak kvadara više, onda se 

uvijek i nađe mogućnost da se iznekud to i plati. Imamo i jednu dobru situaciju, a to je da na našem području 

„smetlišta koje je bilo u Žuvi“, iskoristili smo onaj građevinski materijal, koji je tu stajao dugi niz godina, 

kojeg smo samljeli i tu smo dobili odličan materijal za zasipanje kako  poljskih puteva tako i nerazvrstanih 

cesta, i to se u suradnji s MO odrađuje, prema potrebama. To asfaltiranje tih nerazvrstanih cesta na području 

Grada biti će, što se nada, gotovo do kraja ovog tjedna, što se tiče Grada Korčule, osim što se u Čari malo 

zastalo zbog većeg opsega posla a i  zbog toga što tehnika kojom raspolaže Dubrovnik cesta u sve ulice ući 

pa se zbog toga dosta toga treba odrađivati ručno...U Račišću smo asfaltirali jedan dio ispred Doma, čime se 

se oplemenio jedan prostor, a tu je još jedan veliki projekt koji se tiče Račišće, koji bi se trebao s ŽUC-om 

riješiti, a to je nogostup između Kneža i Račišća jer tamo ima dio koji je u ljetnim mjesecima na udaru 

prometa a tu ima dosta šetača i djece, pa se nada da će se na jesen iznaći sredstva za taj jedan veliki zahvat. 

Marija Šegedin pita gradonačelniku, da s obzirom na raspravu kod donošenja proračuna za 2017. godinu, 

spominjalo se dug Grada Korčule iz 2016. prema vatrogastvu, pa je zanima da li je taj dug podmiren i da li je 

za 2017. godinu, s obzirom da je sada 18.7., vodi redovito financiranje DVD od strane Grada Korčule. 

Gradonačelnik ističe da ne zna o kojem se dugu radi, a ako se misli na onaj dug od 32.000 kn za izlaženje na 

helidrom, to je istina jer je bilo rečeno da se neće platiti, jednostavno ni DVD Blato i Vela Luka se ne plaća 

to izlaženje, a zašto se u Gradu Korčuli to plaćalo, to ne zna i to je nešto naslijeđeno. On je kada se je sastao 

s zapovjednikom DVD-a rekao da Grad nema više namjeru to plaćati da Grad izdvaja za DVD puno više  

nego zakon nalaže, i misli da i s tim sredstvima DVD može funkcionirati puno bolje nego što funkcionira 

sada. Za informaciju vijećnici, iznosi da su ta sredstva (ipak) uplaćena DVD-u, upućujući uputu vijećnici da 

pošalje pisani zahtjev pa će dobiti točan nadnevak i dobit će izvod kada je to plaćeno. Što se tiče financiranja 

DVD-a, koliko je upoznat, navodi da je Grad u ovoj godini dobio dva zahtjeva za sufinanciranje materijalnih 

troškova (a to se nekakvi rezervni dijelovi, struja  i plaće za 2 djelatnika) i oba su oba računa plaćena, i isto 

tako ako vijećnica želi neka postavi pisani zahtjev i dobit će izvod da se vidi da li je plaćeno. Ponavlja još 

jednom, da je Grad Korčula uložio ne mala sredstva u zgradu DVD-a, Grad Korčula je uložio svake godine 

od onih koje su zakonom definirane ,a to je po našem proračunu bilo minimalno izdvajanje od cca 350.000 

kn godišnje, daje 700.000 kn, plus akcije koje plaćamo preko toga. 700.000 kn se daje za funkcioniranje 

DVD-a, za osnovnu djelatnost, to je plaća dvoje djelatnika i to su dežurstva tokom ljeta odnosno angažiranje 

25 vatrogasaca tijekom ljetne požarne sezone. Ako vijećnica misli da ako to nisu dostatna sredstva, onda on 

ne zna što jest. Istina je želio je i imao je namjeru, baš zbog te činjenice, da nije zadovoljan stanjem u DVD-

u,  da misli da je DVD, pogotovo  u onom dijelu koji se tiče na uređenje, odnosno organizaciju samog 

vatrogasnog doma,  na stvari koje se tamo događaju, da nije primjereno, a stupio je u kontakt sa županijskim 

vatrogasnim zapovjednikom koji mu je potvrdio njegove činjenice, stoga će se založiti da se stanje u DVD-u 

promijeni, da se oprema koja se može preko Županije nabavi, i nabavi, a da se ne stoji godinama i samo 

koristi samo Gradski proračun da bi se tamo zapošljavalo svoje prijatelje, da bi se spavalo, da bi se 

prespavalo, da bi se odmaralo... 

Marija Šegedin ističe da nije zadovoljna sa gradonačelnikovim razgovorom i želi da joj se žurno odgovori 

kada su uplaćena sredstva, jer su  provjerili prije dva-tri dana a sredstva nisu bila na računu. ujedno moli da 

to ne bude za dva-tri mjeseca, inače ističe da kada uputi neko pitanje Gradu, dobije ili ne dobijem odgovore 

jer ima pitanja na koje još nije dobila odgovore. Što se tiče tih sredstva, jesu li su opravdana ili ne, voljela bi 

pitati gradonačelnika da se je našao u situaciji tih ljudi koji su branili Split ili prošle godine Smokvicu i Čaru, 

jesu li opravdana, kada riskiraju svoje živote, što je sramotno da gradonačelnik se pita jesu li ta sredstva 

opravdana ili ne za te ljude...Još jednom bi napomenula, sve ljude koje je Grad uključio u civilnu zaštitu da 

ih se obavijesti i informira kako će postupati u datim kriznim situacijama. 

Nika Silić Maroević navodi kako, kako su ona i kolegica Ivona Kapor, na početku neovisno jedna od druge, 

pokrenule inicijativu koju su nazvali „Jutro za školi poslijepodne za obitelj i igru“, a to je inicijativa koja 

pokušava istaknuti važnost jutarnje smjene za najmanje uzraste u osnovnoj školi. Kako se zna, 1., 2., 3. i 4. 

razred u OŠ u Korčuli imaju dva turnusa, što je naravno potpuno neprirodno, pa su htjele da se to promijeni. 

Već se godinama čeka preseljenje Srednje škole  (gimnazije i turističke) u zgradu na Sv. Antunu, navodno 

postoji projekt koji stoji u ladici, pa pita imali li šanse da se taj projekt „progura“, i može li se u 

međuvremenu, dok se taj veliki projekt pokrene i ne ostvari, može li se nešto napraviti, za što su potrebne 3 

učionice, imamo ogroman prostor Srednje i Osnovne škole, koje su praktično spojene, i kao što 

gradonačelnik zna, a zatražili su sastanak s gradonačelnikom i direktorima obaju škola, prije tri tjedne, a pa 
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pita što seje po tome napravilo, kada ć se taj sastanka održati i može li se nešto učiniti do početka nove 

školske godine. 

Gradonačelnik potvrđuje da je ta inicijativa vijećnice N. S. Maroević i I. Kapor došla do njega i da je 

poduzeo odmah prve korake, a to je razgovor s ravnatelj Osnovne škole. U međuvremenu smo došli do onog 

problema, 3 razreda pravaša ove godine koji će napraviti još veći problem u funkcioniranju smjena, odnosno 

biti će i neka među smjena, ako ne nađemo rješenje. Razgovarao je s ravnateljem OŠ, g. Veršićem, i on je 

sprema da se sjednemo, a nije bio Korčuli ovih par dana, ali smo se dogovorili da kada se vrati sa puta u 

petak, da se vidimo i da prvo raspravimo s OŠ da se vidi koje su potrebe, jer za sad u OŠ imamo samo onaj 

prostor koji se nalazi ispod (sportske) dvorane, koji se je nekad koristio kao razred, a to nije dovoljno, i kada 

vidimo i kada se upoznamo sa potrebama OŠ, da idemo u razgovore s ravnateljem Srednje škole. Misli da  

možemo tu naći rješenje jer, poznavajući Školu iz svojih srednjoškolskih dana, da ima prostora, samo treba 

vidjeti da li ima i dobre volje u Srednjoj školi. Što se tiče velikog projekta (preseljenja), projekt ne stoji u 

ladici, projekt je u Ministarstvu obrazovanju, i u našoj Županiji su tri srednje škole u programu za 

financiranje iz EU, među kojima je naša Srednja škola, i čim se  mjera otvori taj projekt će ići na natječaj za 

(su)financiranje, a boji se da to neće u najboljem slučaju biti gotovo za manje od 3 godine. Što se tiče 

jednosmjenske nastave u OŠ to moramo riješiti u zgradi koju imamo u gradu, nada da kada se još bolje 

upozna s a stanjem u OŠ, a o čemu će inicijatori ove inicijative biti obaviješteni i uključene u rješavanje 

ovog problema, a da je jednostavno nije, jer ovaj problem postoji godinama. Ponavlja, da ako bude dobre 

volje, i malo s ravnateljem Srednje škole naći zajednički jezik, moći ćemo ovaj dio odraditi i na korist 

prvenstveno naše djece a onda i na puno lakši život naših sugrađana. 

Tajana Grbin navodi da kada su se promijenile klupe u gradu ostalu su po nekoj njenoj računici veliki broj 

klupa, pa pita gdje su klupe smještena, i da li je moguće zbog djece i majski s djecom kroz Hober postavi 

nekoliko tih klupa, kao i na potezu od Kalca do hotela Bon Repos. 

Gradonačelnik navodi da je Grad nabavio sredstvima Ministarstva graditeljstva iz Programa povećavanja 

komunalnog standarda nove klupe (stavljene na Obalu dr. F. Tuđmana i Put sv. Nikole) a stare klupe su 

zbrinute, u prostoru stre škole na Dominču. Sve su drveni dijelovi koji su bili oštećeni, promijenjeni, obojane 

su sve željezne noge, i podjeljenje su gradskim kotarima i mjesnim odborima. Jedna klupa je sada stavljena 

na vidikovac na Novim putima, što se sada događa što se ne bi trebalo u našem gradu događati, a to je da se 

ta klupa sada koristi u noćnim satima za radnji koje nisu primjerene, a tiče se one opasnosti od pušenja i 

bacanja čikova...Slaže se s prijedlogom, pa potvrđuje da će se postavit dvije klupe kroz Hober (Šetalište Tina 

Ujevića koji je inače prijavljen za sufinanciranje sredstvima EU). 

Vinka Lozica pita gradonačelnika kakva je situacija s Radio Korčulom, kada i na koji se način planira riješiti 

pitanje odgovorne osobe u Radio Korčuli. 

Gradonačelnik u odgovoru navodi da je u osnivačkom ugovoru, u čl. 25. bila jedna čudna konstatacija a ta je 

da osnivači daju pravo upravljanja i odlučivanja u svoje ime Gradu Korčuli, crtica Ivo Barović. Nažalost, 

vrijeme je neumoljivo, došlo se je do onoga koji je to pisao trebao znati, da nitko nije besmrtan, jer je tajkva 

formulacija sada zakomplicirala stvar, jer nakon smrtnog slučaja, smrti pok. I. Barovića, došli smo u 

situaciju da nemamo odgovorne osobe na Radio Korčuli. Sazvali, smo, odnosno djelatnici Radio Korčule, u 

ime nas, Grada, Skupštinu, odnosno sjednicu Društva (kako se to stvarno zove), i od svih osnivača, nije se na 

sjednici pojavio DAB, koji je dobio udio preko Dubrovačke banke d.d., koji su se opravdali su da nisu na 

vrijeme dobili poziv pa nisu došli. Mi smo (ostali članovi) donijeli nekakve odluke, da izbrišemo ime koje je 

nesmotreno bilo u osnivačkom aktu, da bi Grad Korčula, odnosno gradonačelnik ili Gradsko vijeće 

imenovalo odgovornu osobu koja će voditi Radio Korčulu. To je sve krenulo, v.d. pročelnik S. Mrše bio je u 

Trgovački sud u Dubrovniku da se vidi koji su potrebni koraci, i potrebni koraci su bili ti da se sa potrebnim 

aktom osnivača trebaju svi osnivači suglasiti (donijeti odluku o izmjenama Društvenog ugovora) i 

očekujemo do DAB-a da svojim potpisom potvrde tu odluku i da omoguće nesmetan nastavka rada Radio 

Korčule. Upoznat je s time da su određena sredstva su osigurana, koje je Radio dobio za svoje emisije, da to 

treba potpisati, i normalno s obzirom da nema osobe koja je ovlaštena za to, jednostavno treba se čekati 

rješenje pitanje odgovorne osobe, te se nada da će DAB u što kraćem roku dati svoj potpis, a zvao je ministra 

i državnog tajnika da se to malo požuri, a obećali su da će to biti čim prije, i sada se čeka samo taj jedan 

potpis da Radio Korčula nastavi normalno funkcionirati. Dakle, što se tiče Grada i drugih osnivača, napravili 

smo sve, nažalost ne možemo utjecati na DAB da ovo odradi u onoj brzini koju bi mi očekivali... 

Stojan Marelić navodi da Čara do 2012. godine nema tajnika MO, a Čara uz  Korčuli, najviše doprinosi za 

Proračun Grada, pa pita gradonačelnika da li ima odgovore na to!? 

Gradonačelnik u odgovoru navodi da nam je poznata činjenica da na području Grda  imamo tri tajnika koji se 

bave onom najnižom razinom lokalne samouprave, a to je razina  mjesnih odbora i gradskih kotara, i istina 

da smo imali tajnika MO Čara, koji je u jednom periodu zamrznuo svoju funkciju, i otišao na jedno drugo 
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radno mjesto, i nakon proteka 4 godine, nije bilo mogućnosti da se vrati niti je bilo interesa da se vrati na to 

radno mjesto, i to je mjesto sada  upražnjeno po sistematizaciji radnih mjesta u Gradu Korčuli, isto koji još 

nekoliko radnim mjesta. Može reći da sa funkcioniranje odnosno samoj zamisli o postojanju tajnika MO i 

GK misli, da u onom momentu kada su se oni osnivali, nije bila intencija da rade ono što rade danas, i 

njegova je želja, da tajnici MO i GK budu smješteni u ovoj zgradi, da dolaze svaki dan u 7 sati na posao, da 

odrađuju onaj dio posla koji se tiče komunalne naknade, komunalnog doprinosa, odnosno da budu na 

ispomoći našim upravnim odjelima i da onda budu i korisni onako kako su i zamišljeni, ovo što je danas, to 

je malo izašlo od nekakvih okvira...a imali bi onda i uredovne dane u svim naši mjestima, onda će ta njihova 

funkcija doći do izražaja, ovako misli da je to bilo malo više plod nekakvih političkih dogovora...i vrijeme je 

da se to promijeni. Nada se a i zna da će se u onom momentu, kada se vidi koliko posla oni mogu odraditi, 

pokazat će se, odnosno stvoriti će se potreba da imamo još jedno radno mjesto jer će obim posla biti takav da 

ga neće moći samo dvojica moći odrađivati, ali sada, u ovakvom načinu rada, koji je dosada bio u MO i GK, 

misli da nije potrebno da Čara ima takvo mjesto (tajnika). 

Mario Reić pita gradonačelnika što je s preidzbornim obećanjem da će se riješiti asfalt u Starom gradu, na 

Zakrjanu, jer ni jedan dalmatinski grad nema asflat u srcu grada, a obećano je u predizbornom programu da 

će se to popločati, isto tako i Ulica HBZ, smatrajući to sramotno da se onaj asfaltirani dio ne može 

popločati!? 

Gradonačelnik navodi kao što je vijećnik primijetio, kao i naši sugrađani su glasovanjem to i potvrdili, stara 

gradska jezgra je ono što bi morala biti briga sviju nas, ne smatrajući da bi trebala biti iznad bilo kojeg 

mjesta, ali da je stara gradska jezgra ono što nas čini poznatim u svijeti i ono što je obraz sviju nas, i to je 

nešto što je od prvog dana govorio i nešto čega se drži. Nada se da ćemo napokon dobiti ta sredstva koja su 

bila u programu revitalizacije obrambenih utvrda grada Korčule gdje ćemo imati mogućnost, da po prvi put 

napravimo plan upravlja starom gradskom jezgrom, da napravimo sve projekte koje se tiču od Kule sv. 

Svetih do Velike i Male kneževe kule, od istražnih arheoloških radova pa do građevinskih dozvola za obnovu 

tih objekata. Jedan od projekata koji stoji pred nama, to je uređenje Šetališta Petra Kanavelića. Nažalost u 

onom momentu kada je stavljen asfalt, nije bilo mogućnosti da se to stavi u kamen, to je veliki projekt... 

Imamo jedno idejno rješenje ali je ono dobiveno na jedan upitan način, upitan je jer nije prema uputama 

Hrvatskog društva arhitekata raspisan javni natječaj s obzirom da je to zaštićena zona A, i trebalo je raspisati 

natječaj po pravilima Društva arhitekata, a to nije napravljeno. I taj jedan projekt koji je u suštini odličan, ne 

možemo ga koristiti, nego kada nam se odobre sredstva odradit ćemo i to. Slaže se  s vijećnikom, uLica 

HBZ, ne samo onaj dio koji je betoniran negdje 80-tih godina kada je prošla tu kanalizacija, nego je i onaj 

dio koji je popločan kamenom, u toliko lošem stanju, da bi bilo i najbolje, a i plan je da se onaj kamen izvadi 

i iskoristi za staru gradsku jezgru, a da se u onom dijelu,  kontaktnoj zoni, između starog i novog dijela ide za 

jednim uređenjem koji bi bio na tragu uređenja ulice Prolaz tri sulara. To nije jednostavno, ulaganje u staru 

gradsku jezgru i kontaktnu zonu je jedan prema sto...Imamo dobar primjer ulice Tri sulara, koju smo 

(rekonstrukciju) odradili, na što su sugrađani pozitivno reagirali, na jedan takav način uređenja, i misli da bi 

bilo dobro da iskoristimo jednu takvu mogućnost, da napravimo projekt i da onda Ulicu HBZ, od Plokate do  

zebre kraja autobusnog kolodvora, uredimo u tako jednom slogu, a onaj stari kamen pripremimo i ostavimo 

za staru gradsku jezgru gdje bi se onda u ulicama moglo svaku godine jeftinije i jednostavnije mijenjati stare 

i dotrajale ploče. 

Ivona Kapor pita gradonačelnika da li je upoznat sa zahtjevom OŠ Petra Kanavelića u kojem je zatraženo 

financiranje asistenata u nastavi za 11 djece sa posebnim potrebama, po njenim saznanjima, Županija je 

odobrila financiranje za samo njih 6, i da li upoznat s time, i da li zna tko će i pod kojim uvjetima odlučiti 

koji će od njih dobiti asistenta a koji ne, i postoji li mogućnost da se još jednim zahtjevom zatraži 

financiranje i za ostalih 5. 

Gradonačelnik navodi da upoznat s time zahtjevom a i da je tužan što je OŠ poslala taj zahtjev bez 

kontaktiranja s Gradom, što misli nije dobar put, i misli da treba iskoristiti priliku, bilo to nekom  drago ili 

ne, gradonačelnika ili zamjenika župana, što je trebalo iskoristiti ne zbog njegovu promociju nego za 

dobrobit naše djece. Iako je odobreno financiranje za 6 djece od strane Županije ne treba se brinuti oko toga, 

jer je i prošle godine je bila nešto slična situacija, ali je tada Grad Korčula preuzeo određeni dio, i normalno 

je da se neće dopustiti da ni jedno dijete ostane bez onoga što je potrebno za normalno praćenje školske 

nastave. Sigurno se neće dogoditi da će ovih 5  djece ostati bez asistenata jer će tu Županija ipak uskočiti iz 

nekih drugih fonda da pokrije izdatke a i Grad će pokriti jedan dio, i sigurno je da se neće dogoditi da će ovih 

5 djece ostati bez asistenata, jer je to najmanje ono što mi kao Grad možemo napraviti. 

Tino Andrijić navodi da smo u  srcu takve sezone kada su požari mogući, a vidimo što se događa u Splitu, 

Zadru a i diljem Mediterana, smatra da nije pitanje da će se takva kataklizma dogoditi u nas, nego je pitanje 

kada će se dogoditi. Zabrinut je, kao čovjek koji ovdje živi, da bi jedna takva katastrofa odnijela bi jako puno 
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ljudskih života i napravila jedni materijalnu devastaciju u Korčuli, i danima razmišlja o tome, i drago mu je 

to što je ta tema danas otvorena. Izuzetno je zadovoljna s onim što je g. Fabris govorio, o jednom stanju u 

DVD-u koje je dugoročno, ne samo ove godine.. ima informacije što se u našem DVD-u događa, nije to 

„rekla-kazala“, to je pouzdano, vidio je video snimke, vidio je slike, zna od ljudi koji su tamo bili, vi ne 

možete organizirati večeras jednu feštu u policijskoj postaji, ne možete je organizirati u hitnoj službi ali je 

možete organizirati u ...(nerazumljivo) ako vam se slavi, to je nedopustivo za jednu službu takve važnosti... 

Sinoć je u disco klubu Boogie, došlo do jedene nezgode s vatrom na šanku, gdje ne koliko ljudi ozljeđeno, i 

to ozbiljno, pa se pita, da je objekt okružen šumom, s obzirom na lokaciju na koju nemamo se nalazi, u 

jednoj situaciji da je ta šuma srednje važnosti, koliko treba požaru da se...(nerazumljivo), koliko bi ljudi 

poginulo u snu, ili da je južina malo žešća, koliko bi ljudi u Medvinjaku i Strećici stradalo!? Mi imamo 

bombu oko nas, mi ta stabla ne krčimo, imamo makiju, imamo đunglu a ne šumu, nemamo prosike, nemamo 

hidrante i nemamo adekvatno, osim na papiru imamo idealno sročene planove zaštite i spašavanja, i 

unapređenja i svi su oni ažurni, i gđa Šegedin je iznijela jednu ozbiljnu primjedbu da se više vodi računa o 

uniformama nego o stvarnom realnom problemu. Apsolutno je i za da se povećaju sredstva (za vatrogastvo), 

koliko kod treba, ali to mora biti strogo kontrolirano i na jednom profesionalnom nivou, koji očito po 

shvaćanju gradonačelnika to potvrđuje i moja saznanja nije tako, zato je zaista zabrinut da se ne dogodi nešto 

što će kasnije biti nepropravljivo...Nama najrealnije preeti požar i potres. Stoga moli gradonačelnika, da 

hitno, bez čekanja ikakvog Vijeća, bez odlaganja, bez dana čekanja, napravi sve što je potrebno da se 

situacija popravi po pitanju protupožarne zaštite i spremnosti... 

 

Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda, predsjednik Vijeća upoznao je Vijeće o odluci o formiranju 

zajedničkog kluba vijećnika SDP-a i HSU-a. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

Darko Tarle, kao predsjednik Odbora za Statut i Poslovnik, ispred Odbora iznio je zaključak Odbora da je 

ova sjednica sazvana sukladno Poslovniku i da se o predloženom točkama može raspravljati. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je predloženi dnevni red na glasovanje koji je glasio: 

1. Usvajanje zapisnika sa 1. konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća 

2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2016. godinu 

3. Prijedlog za dodjelu godišnje kolektivne nagrade Grada Korčule Ekološkom ronilačkom   

    klubu „Korčula“   

4. Prijedlog za dodjelu nagrade Grada Korčule za životno djelo časnoj sestri Martini Negovec 

5. Imenovanje članova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja 

6. Prijedlog zaključka o održavanju manifestacija, sajmova, prigodnih priredbi i sl. u turističkoj   

    sezoni 2017. godini. 

Dnevni red je usvojen jednoglasno (14 „za“). 

 

1. TOČKA – Usvajanje zapisnika sa 1. konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća 

Rasprave nije bilo. 

Zapisnik sa 1. konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

2. TOČKA – Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2016. godinu 

Tino Andrijić, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, ispred Odbora je iznio stav Odbora kojim se 

preporuča Gradskom vijeću da predloženi Godišnji izvještaj prihvati, te zaključak kojim se preporuča 

gradonačelniku da se rebalans Proračuna Grada Korčule donosi po potrebi, znatno češće, više puta tijekom 

godine, a ne samo kako je bila dosadašnja praksa jednom ili dva puta godišnje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Godišnjeg izvještaja, podnio je gradonačelnik, kao predlagač.  

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marija Šegedin (ispred kluba SDP/HSU), Ante Tvrdeić, Tino Andrijić, 

predsjednik Vijeća te gradonačelnik. 

Repliku je imala vijećnica Marija Šegedin na izlaganje gradonačelnika. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju 

Proračuna Grada Korčule za 2016. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2016. godinu, kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (9, „za“, 3 „protiv“, 2 suzdržana). 
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3. TOČKA – Prijedlog za dodjelu godišnje kolektivne nagrade Grada Korčule Ekološkom  

                       ronilačkom klubu „Korčula“  

Uvodno obrazloženje prijedloga za dodjelu godišnje kolektivne nagrade Grada Korčule Ekološkom 

ronilačkom klubu „Korčula“, podnijela je predsjednica Odbora za javna priznanja, kao predlagač.  

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marija Šegedin, Ivana Klisura Skokandić i Tino Andrijić. 

Repliku je imala vijećnica Ivana Klisura Skokandić na izlaganje vijećnice Marije Šegedin. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje 

nagrade Grada Korčule Ekološkom ronilačkom klubu „Korčula“, u tekstu kako je predložen u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule Ekološkom ronilačkom klubu 

„Korčula“ kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

4. TOČKA – Prijedlog za dodjelu nagrade Grada Korčule za životno djelo časnoj sestri   

                       Martini Negovec   

Uvodno obrazloženje prijedloga za dodjelu nagrade Grada Korčule za životno djelo č.s. Martini Negovec, 

podnijela je predsjednica Odbora za javna priznanja Ivana Klisura Skokandić, kao predlagač.  

U raspravi je sudjelovao vijećnik Darko Tarle. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog zaključka o dodjeli nagrade Grada 

Korčule za životno djelo č.s. Martini Negovec, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Prijedlog zaključka o dodjeli nagrade Grada Korčule za životno djelo časnoj sestri Martini Negovec kako 

je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (13 „za“, 1 suzdržan). 

 

5. TOČKA – Imenovanje članova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja 

Ante Tvrdeić, kao predsjednik Odbora za izbor i imenovanje, ispred Odbora iznio je prijedlog kandidata za  

članove Vijeća za davanje koncesijskog odobrenje, i to: Marka Skokandića, Ante Tvrdeića i Ivana Šegedina, 

kao predstavnike Grada, Marka Bakarića, kao predstavnika Lučke kapetanije-Ispostava Korčula, i Iva 

Klaića, predstavnik Županijskog upravnog tijela nadležnog za poslove pomorstva.   

Drugih prijedloga (grupe vijećnika) nije bilo. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Tino Andrijić. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Prijedlog rješenja o imenovanju članova Vijeća za 

davanje koncesijskog odobrenja, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, a u sastavu kojeg je 

predložio Odbor za izbor i imenovanje, na glasovanje. 

Prijedlog rješenje o imenovanju članova Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja, kako je predložen u 

radnom materijalu, a u sastavu: Marko Skokandić, predstavnik Grada Korčule, Ante Tvrdeić, predstavnik 

Grada Korčule, Ivan Šegegdin, predstavnik Grada Korčule, Marko Bakarić, predstavnik Lučke 

kapetanije-Ispostava Korčula, i Ivo Klaić, predstavnik Županijskog upravnog tijela nadležnog za poslove 

pomorstva, usvojen je jednoglasno (14 „za“). 

 

6. TOČKA – Prijedlog zaključka o održavanju manifestacija, sajmova, prigodnih priredbi i sl.      

                       u turističkoj sezoni 2017. godini 

Uvodno obrazloženje prijedloga zaključka podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog zaključka o održavanju manifestacija, 

sajmova, prigodnih priredbi i sl. u turističkoj sezoni 2017. godini, u tekstu kako je predložen u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog zaključka o održavanju manifestacija, sajmova, prigodnih priredbi i sl. u turističkoj sezoni 2017. 

godini, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (14 „za“).  

 

Završeno u 20.30 sati. 

 

KLASA: 021-05/17-02/05 

URBROJ: 2138/01-17-01-2 

 

                                                                                                                                         PREDSJEDNIK 

                                                                                                                                    GRADSKOG VIJEĆA          

                                                                                                                                    Marko Skokandić, ing.                                                                                                                                             


